
Sundhedsudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 3. marts 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 514
Under samrådet den 23. februar 2011 udtalte ministeren, at kommunernes ud-
gifter til stofmisbrugbehandling er steget fra 836 mio. kr. i 2007 til 916 mio. kr. i
2009. Men af Sundhedsstyrelsens publikation "Narkotikasituationen i Danmark
2010" fremgår det (side 85), at de samlede økonomiske udgifter til stofmis-
brugsbehandlingen for kommunerne i 2009 var 882,452 mio. kr.. Ministeren
bedes sende en oversigt over, hvor mange kroner kommunerne reelt brugte på
stofmisbrugsbehandling i årene 2001-2009 fordelt på ambulant/dagbehandling
og døgnbehandling.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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